My School

The school where I studied is situated not far from my house. It's a modem four-storeyed building of a typical design. In front of the school there is a big sportsground, behind it there is a small garden with beautiful flower beds. Here on the sportsground pupils have their classes in physical training when the weather is fine. 

When you enter the school you'll see a large gymnasium, work-shops and a canteen on the left. On the right there is a Headmaster's office. The cloak-room is downstairs. The classrooms, the laboratories. the doctor's office, the library, the Teacher's room are on the upper floors. There is a large hall on the first floor and schoolchildren hold their meetings here. 

We are proud of our physics, chemistry, botany and English labs. They are equipped with tape recorders, TV sets and other necessary apparatus. 

During the years of study we acquire deep knowledge in various subjects, such as physics, mathematics, chemistry, biology, Russian and foreign languages and literature, history, geography etc. I was especially good at languages. Our teacher gave us basic knowledge of these sciences, they taught us to treat nature carefully, to love our Motherland, to be honest and hardworking. 

I like my school very much. 

Перевод текста: My School 

Школа, где я учился, расположена недалеко от моего дома. Это - модем четырехэтажное здание типичного проекта. Перед школой есть большая спортивная площадка, позади этого есть маленький сад с красивыми цветниками. Здесь на спортивной площадке ученики имеют их классы в физическом обучении, когда погода прекрасна. 

Когда Вы входите в школу, Вы будете видеть большую гимназию, симпозиумы и столовую слева. Справа есть офис Директора школы. Раздевалка - вниз. Классные комнаты, лаборатории. кабинет врача, библиотека, комната Преподавателя находится на верхних этажах. Есть большой зал на первом этаже, и школьники держат их встречи здесь. 

Мы гордимся нашей физикой, химией, ботаникой и английскими лабораториями. Они оборудованы магнитофонами, телевизорами и другим необходимым аппаратом. 

В течение лет исследования мы приобретаем глубокое знание по различным предметам, типа физики, математики, химии, биологии, русского языка и иностранных языков и литературы, истории, география и т.д. Я был особенно хорош в языках. Наш преподаватель дал нам элементарные знания этих наук, они учили нам рассматривать природу тщательно, любить нашу Родину, быть честными и трудолюбивыми.

